
Folketingets Sundhedsudvalg har den 30. september 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 881 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Morten-
sen (S).

Spørgsmål nr. 881:
”Berlingske Tidende skriver den 28. september 2010, at næstformand i Over-
lægeforeningen vurderer, at "Behandlingsgarantien har været med til at skæv-
vride hele sundhedsvæsenet og den daglige prioritering, så man nu går mere 
efter, hvor pengene er, snarere end at have fokus på, hvad der fagligt set er 
det bedste for patienterne". Vil ministeren tage initiativ til at undersøge, om 
behandlingsgarantien på en måned har haft uhensigtsmæssige konsekvenser 
for behandlingen af patienter?

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af spørgsmål 867, oversendt til Folketingets 
Sundhedsudvalg den 30. september 2010. Heraf fremgår det, at regeringen vil 
gennemgå de klinisk faglige visitationskrav ved offentligt finansieret sund-
hedsbehandling, hvilket også omfatter behandling på private aftalesygehuse.

Med venlig hilsen
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